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Canvi de mans
» ERC i CDC arriben a un acord per governar el Consell Comarcal i desbanquen el PSC, 22 anys després

» L’alcalde republicà de Vallromanes,  David Ricart, serà el nou president de l’ens supramunicipal

Després de 22 anys de presi-
dents socialistes, avui el Consell
Comarcal del Vallès Oriental
canvia de mans. Esquerra Re-
publicana (ERC) i Convergència
Democràtica (CDC) han arribat
a un acord de govern que deixa
fora la resta de forces polítiques.
En els darrers mandats, l’enti-
tat supramunicipal havia estat
gestionada per governs en els
quals hi eren presents tots els
partits. 

Així doncs, Jose Orive no re-
petirà com a president comarcal
i serà substituït pel republicà i al-
calde de Vallromanes, David Ri-
cart, que ha assegurat en decla-
racions a Línia Vallèsque “aquest

acord entre ERC i CDC és un re-
flex d’allò que està passant al país
i que permetrà al Consell estar al
costat del procés sobiranista”. Ri-
cart serà el primer president re-
publicà de la història del Consell
Comarcal.

Des d’ERC i CDC valoren
“molt positivament la capacitat
de negociació i la franquesa amb
la qual s’han desenvolupat les di-
ferents converses” que han donat
fruit, afirmen, a “un acord que in-

terpreta els resultats d’una ma-
nera ben acostada a la realitat
que es va expressar a les passa-
des eleccions municipals”.

Aquest acord de govern, a
banda d’implicar el Consell Co-
marcal, també inclou la respon-
sabilitat del Consorci per a la Ges-
tió de Residus del Vallès Orien-
tal i el Consorci per a la Defensa
de la Conca del Riu Besòs.

Les eleccions municipals del
24M van donar la majoria de la re-
presentació comarcal al PSC, ERC
i CDC. Els socialistes van perdre
tres consellers i van passar de 12
a 9, però continuen sent la força
més votada a la comarca. ERC va
experimentar la major pujada i va
passar de quatre representants a
vuit. Amb els mateixos consellers
hi ha CDC, que n’ha perdut un,
però que es manté com la força
amb més regidors al Vallès Orien-

tal. Des d’aleshores, les tres for-
macions han monopolitzat les
converses per formar govern al
Consell, però finalment no ha
estat possible.

ERC i CDC sumen 16 conse-
llers, suficients per escollir pre-

sident en majoria simple, però un
per sota de la majoria absoluta
per a la resta de qüestions.  Se-
gons han explicat les dues for-
macions, inicialment es va plan-
tejar un acord a tres bandes,

però les negociacions amb els so-
cialistes no van ser possibles
“principalment perquè no es
coincidia en la lectura dels re-
sultats de les eleccions munici-
pals ni en la forma d’encarar les
responsabilitats dels diferents
ens comarcals”.

Fonts del PSC consultades
per aquesta publicació asseguren
que “tot i que l’acord està tancat,
encara s’estan produint contac-
tes entre les tres forces”. De fet,
des de CDC i ERC afirmen que
no descarten incloure en l’acord
el PSC o altres formacions.
“Creiem que el pacte aconse-
guit posa les bases per fer d’a-
quest ens una eina de progrés
per a la gent de la comarca”,
diuen, i “una base sòlida per a fu-
tures incorporacions d’altres for-
macions amb responsabilitats
en governs municipals”.

Pamela Martínez
VALLÈS ORIENTAL

Els consellers comarcals, alcaldes i membres de les direccions comarcals dels dos socis de govern del Consell Comarcal. Foto: ERC
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Després d’algunes setmanes on semblava
que l’independentisme era incapaç de de-
cidir com es presentaria el 27-S, els esde-
veniments han fet un gir de 180 graus amb
encara no tres dies. Després d’unes 72 ho-
res d’alta intensitat política, l’independen-
tisme ja té configurada la seva candidatu-
ra per a les eleccions de setembre. Aquí cal
deixar de banda la CUP, que des d’un pri-
mer moment se’n va desmarcar.

La llista l’encapçalarà l’expolític i exeu-
rodiputat d’ICV-EUiA Raül Romeva i tin-
drà l’expresidenta de l’ANC, Carme For-
cadell, com a número dos i la ja expresi-
denta d’Òmnium, Muriel Casals, en la ter-
cera posició. Després d’aquestes tres figu-
res de la societat civil, tot i que en el cas de
Romeva també parlem d’un polític, apareix
la figura de l’actual president de la Gene-
ralitat, Artur Mas, i del líder d’ERC, Oriol
Junqueras, que aniran en el quart i cinquè
lloc, respectivament. De moment no es co-
neix qui més formarà part de la llista.

DESCONNEXIÓ LEGAL
El que es coneix de la llista és el següent.
En els llocs reservats per als polítics, la pro-
porció serà d’un 60% per a CDC i d’un 40%
per a ERC, mentre que hi haurà fórmules

per incloure representants de Demòcrates
de Catalunya -l’escissió d’Unió- i de Mo-
viment d’Esquerres. 

La proposta pactada també estableix
que Mas serà el president de la Generali-
tat en cas que la llista obtingui una majo-
ria parlamentària i que una vicepresidèn-
cia sigui per a ERC, que seria ocupada pre-
visiblement per Junqueras. L’acord tam-
bé contempla que hi hagi un repartiment
dels consellers del 60% per a CDC i del 40%
per a ERC, mentre que la presidència del
Parlament seria per als republicans. Tot
això vindria després de les eleccions, per
les quals s’ha pactat concórrer amb bona
part del programa electoral que CDC,
ERC i les entitats van pactar el 30 de març. 

Una altra de les línies estratègiques pac-
tades, segurament la més important, és la
previsió de declarar formalment la inde-
pendència entre sis i vuit mesos després del
27-S en cas de guanyar les eleccions. Du-
rant aquest període es duria a terme la des-
connexió legal.

A partir d’ara, el repte de la candida-
tura serà treballar per rebre un suport ma-
joritari i aconseguir que, en els poc més
de dos mesos que falten per al 27-S, l’in-
dependentisme recuperi embranzida i
aconsegueixi penetrar on històricament
no ho ha fet. Caldrà explicar els avantat-
ges d’una Catalunya independent i acla-
rir dubtes, alguns dels quals repassem en
aquesta pàgina.

» CDC, ERC i les entitats pacten una llista per a les eleccions del 27-S, que estarà liderada per Raül Romeva

Albert Ribas
VALLÈS ORIENTAL

10 preguntes amb resposta

ESTRUCTURES
QUINS INSTRUMENTS
D’ESTAT NECESSITARIA
CATALUNYA?
Qualsevol Estat necessi-
ta, per poder funcionar,

una sèrie d’estructures que el fan via-
ble. Moltes d’elles ja existeixen, com les
forces de seguretat. La més prioritària
és l’agència tributària, que hauria de
gestionar els impostos catalans. Pel que
fa al model d’Estat, una República és
l’opció més compartida. 

IMPOSTOS
COM FUNCIONARIA 
LA HISENDA PRÒPIA 
DE L’ESTAT CATALÀ?
Catalunya ja disposa ac-
tualment de l’Agència
Tributària de Catalunya

(ATC), que s’encarrega de gestionar els
impostos que són competència de la
Generalitat. Per tant, l’estructura ja
existeix i només s’hauria d’assumir la
gestió dels impostos que ara adminis-
tra l’Estat espanyol, com l’IVA o l’IRPF.

ESPANYA
QUINA RELACIÓ 
TINDRIEN CATALUNYA 
I ESPANYA?
El nou Estat català man-
tindria una relació veïnal

amb Espanya, com la que té ara Es-
panya amb França o Portugal. Seria
una relació d’igualtat, de tu a tu. Com
que Catalunya formaria part de l’espai
Schengen si continués a la Unió Euro-
pea, no hi hauria cap mena de fronte-
ra entre els dos estats.

UNIÓ EUROPEA
EL NOU ESTAT CATALÀ
QUEDARIA FORA DE LA
UNIÓ EUROPEA?
La UE no disposa de cap
norma específica que re-

guli la secessió interna, per la qual cosa
la permanència de Catalunya dins la
Unió dependria d’una decisió essen-
cialment política dels caps d’Estat i de
Govern dels països membres. Per altra
banda, sortir de la UE no implica ha-
ver d’abandonar l’euro.

EMPRESES
QUÈ PASSARIA AMB LES
MULTINACIONALS QUE
HI HA A CATALUNYA?
Si el nou Estat garantís
la seguretat jurídica de

les empreses, una fiscalitat competiti-
va i unes infraestructures de primer ni-
vell, les multinacionals no tindrien
cap raó per marxar de Catalunya. Cal
tenir en compte que Barcelona està con-
siderada una de les ciutats europees
més atractiva per als negocis.

PENSIONS
LES PENSIONS I LES 
PRESTACIONS D’ATUR
ESTARIEN GARANTIDES?
Segons els càlculs de la
conselleria d’Economia,
un Estat català indepen-

dent podria fer front perfectament a les
pensions i a les prestacions d’atur. Ac-
tualment, Catalunya aporta al voltant
d’un 19% de les cotitzacions socials de
l’Estat espanyol i només rep, en con-
trapartida, el 17% de les prestacions.   

IMMIGRACIÓ
QUÈ PASSARIA AMB LES
PERSONES QUE JA TENEN
DOBLE NACIONALITAT?
Hi ha molts ciutadans
estrangers que, al cap
d’un temps de residèn-

cia, han aconseguit la doble nacionali-
tat: l’espanyola i la del seu país d’ori-
gen. En un Estat català, la triple na-
cionalitat seria possible jurídicament
sempre que les noves lleis i els tractats
entre estats ho permetessin.

LLENGUA
EN QUINA SITUACIÓ
QUEDARIA EL CASTELLÀ
EN EL NOU ESTAT?
En una Catalunya inde-
pendent, el català pas-

saria a ser llengua d’Estat a tots els efec-
tes i esdevindria la llengua comuna en
l’espai públic. Pel que fa al castellà, i te-
nint en compte que és la primera llen-
gua de molts catalans, hauria de tenir
un estatus de reconeixement especial
a l’Estat català.

DOCUMENTS
EL CARNET DE CONDUIR
I ALTRES DOCUMENTS
SEGUIRIEN SENT VÀLIDS?
Després de la constitució
del nou Estat, s’haurien

de seguir aplicant les lleis espanyoles
en certs àmbits per facilitar la transi-
ció cap a la legislació pròpia. Per tant,
tots els documents continuarien sent
vàlids. De fet, ja s’està implantant el
carnet de conduir europeu, que facili-
taria molt les coses.

BARÇA
EN QUINA LLIGA 
JUGARIEN EL BARÇA
I L’ESPANYOL?
Jurídicament, les lligues
són creades per associa-

cions privades. Per tant, els dos equips
catalans podrien seguir jugant a la
Lliga de Futbol Professional (LFP) es-
panyola sense cap impediment legal. En
aquest sentit, també podrien jugar a
qualsevol altra lliga europea si ho vol-
guessin i fossin acceptats.

Ara (sí que) és l’hora

REDACCIÓ4Qui no formarà part de la llis-
ta independentista encapçalada per Ro-
meva és la CUP. El partit de l’esquerra in-
dependentista va deixar clar des d’un
primer moment que la seva aposta era una
llista sense polítics i que es desmarcaria de
tot el que no fos aquesta opció.

En una entrevista a RAC1, el diputat
de la CUP, Quim Arrufat, es va mostrar
crític amb l’acord entre CDC, ERC i les en-
titats sobiranistes i va considerar que  es
tracta del “projecte” que Mas va presen-
tar en la seva conferència del 25 de no-
vembre. Arrufat va afegir que s’han “per-
dut” nou mesos del procés i va apuntar
que ara els contraris a la independència

podran articular el seu discurs al voltant
de “Mas, el seu lideratge i les seves polí-
tiques”. Tot i això, el diputat cupaire es va
mostrar disposat a pactar un punt al pro-
grama electoral que permeti “visualitzar”
les candidatures independentistes per tal
que el 27-S sigui plebiscitari.

Les crítiques de la CUP al pacte tam-
bé van arribar en boca de David Fer-
nàndez, que va afirmar que en aquest
acord “la pluralitat i complexitat d’aquest
país no hi cap”.  Fernàndez va revelar que
en la primera reunió de la cimera es va
trobar amb la “sorpresa” que la propos-
ta de candidatura sense polítics havia es-
tat descartada prèviament.

La CUP, pel seu compte
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Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

S’han posat de moda els concep-
tes del sociòleg polonès Bauman,
democràcia líquida i modernitat
líquida. Aplicant el terme líquid,
entenent que una ideologia o al-
tres creences canvien contínua-
ment en contraposició a aquelles
idees que d’antuvi s’entenien com
un cos petri inamovible. 

Heràclit, ja ho havia propo-
sat, amb la teoria de què tot flueix
i un home no pot banyar-se en el
mateix riu, perquè la segona ve-
gada que hi torna, l’home i el riu
són una altra cosa. L’alcalde de
Lleida senyor Àngel Ros, del PSC
per més senyes, s’alia amb Ciuta-
dans per mantenir el càrrec i ne-
gocia amb uns termes que són
penosos, sobre símbols als car-
rers i la llengua a l’ajuntament. 

S’ha tret la careta amb el se-
nyor Albert Rivera, que ha de-
clarat que això de parlar el català
al Senat és una xorrada i no cal
gastar diners en “pinganillos”. Li
recomanaria que viatgés a Suïssa
i fes la mateixa proposta allà, que
en sortiria ben escaldufat. Anar
en companyia de segons qui, val
més estalviar-s’ho.

Una de les característiques fí-
siques dels líquids és que adop-
ten la forma del recipient que els
conté. Ideològicament, aquests
polítics liquats s’adapten al que
més els convingui; el problema
està en què qui s’immergeix en
un líquid pot ofegar-se si no do-
mina l’art de surar, especialment
si el líquid és espès com la merda,
i els senyors Ros i Rivera, s’hi ofe-
garan. Perquè, segons un teo-
rema que ara no recordo gaire
bé: Tot cos submergit en la
merda, rep una empenta cap al
fons, amb una força proporcional
al seu desvergonyiment.

4Política líquida
per Jordi Lleal

#VolTornar#CapDeLlista #TercerRescat

4Educació per projectes
per David Rabadà

Ja fa un temps que vaig escriu-
re aquest article, i crec que ara
és un bon moment per recupe-
rar-lo i reiterar-ne els concep-
tes bàsics. 

Tinc un cert malestar en
constatar com entitats esporti-
ves utilitzen els valors de l'esport
com una veritat absoluta per
adoctrinar les persones que
practiquen la seva disciplina o
que col·laboren en les seves en-
titats, sense parar-se a pensar en
les conseqüències d'aquesta po-
lítica en molts vessants.

I aquí és on jo penso que en-
tra el fonamentalisme en l'es-
port, que es pot definir com tota
exigència intransigent de sub-
missió a una doctrina o pràcti-
ca establerta, i aquesta defini-
ció fa referència a les persones
que intenten imposar les seves
idees i estils de vida sobre els al-
tres. Malgrat que aquest terme
va néixer per designar un com-
portament relacionat amb les
pràctiques religioses, no és ex-
clusiu d'aquestes pràctiques.
Pot haver-hi una actitud fona-
mentalista en totes les activitats
realitzades pels éssers humans,
sempre i quan es pretengui as-

sumir de manera dogmàtica un
conjunt de regles, valors o
punts de visió i es pretengui ob-
ligar a tots els integrants d'una
entitat a viure d'acord amb
ells.

Sempre he afirmat que l'es-
port per sí mateix no posseeix
valor, sinó que les persones
que practiquen esport són les
que construeixen els valors i
amb el seu treball, perseveran-
ça, esperit de sacrifici i altres
grans valors que no tinc espai
per descriure, poden arribar a
donar exemple per a altres per-
sones i esportistes, però sempre
per la seva actitud davant la
pràctica esportiva, no pas per les
seves creences ni mai per la seva
ideologia.

De fet i com tot, per poder
contrarestar aquest tipus de
pensaments i actuacions dog-
màtiques, hem d'intentar re-
nunciar a la possessió absoluta
de la veritat, donar molta im-
portància i respecte al pluralis-
me i posant sempre per enda-
vant la convivència a la coexis-
tència de les persones, tant en la
vida, com en l'esport que tanta
salut i benestar ens aporta.

per David Deosdad

4Fonamentalisme en l’esport

La Unesco s’acaba de postular
partidària de l’educació per pro-
jectes dient que el docent ha de
canviar radicalment de plante-
jaments. El que cal, ens diu la
Unesco, són docents guies dels
alumnes per tal que aquests
descobreixin el saber. 

Porto des de 1991 impartint
classes i igual idea va aparèixer
amb la reforma educativa de la
LOGSE. El resultat fou l’aug-
ment del fracàs escolar nacional
sota docents plens de teories pe-
dagògiques per guiar els alum-
nes però sense domini de les se-
ves disciplines. En veig sovint
exemples d’això amb pissarres
del de llengua plenes de faltes
d’ortografia, o amb el professor
de mates fent anar la calcula-
dora perquè la memorització ha
passat de moda. Durant aques-

tes últimes dècades moltes mo-
des educatives s’han incorporat
al nostre sistema educatiu sen-
se proves contrastades d’èxit. 

Per tant, em fa pànic el que
ara repeteix la Unesco. Les mo-
des educatives, sense dades ob-
jectives que demostrin la millora
del nostre sistema educatiu,
s’han imposat a les escoles més
per creença que no pas per fets
reals. En conseqüència, unes
modes han romàs i altres s’han
extingit. El problema és tenir
perspectiva de futur per saber si
les que romanen ara són meres
teories sense eficàcia provada o
si, ans al contrari, elles esde-
vindran la solució al flagrant fra-
càs escolar vigent. 

L’escola per projectes pot ser
una estratègia a demostrar, no
un acte de fe a seguir.

@joseantich: La llista unitària multiplica
il·lusió i expectatives. El trident Romeva,
Forcadell i Casals, potent i guanyador, avala
el pacte Mas-Junqueras.

@JaumeBarberà: Mariano Rajoy sot-
metrà a votació del Congrés dels Diputats
el nou rescat a Grècia. Ja ens agrada votar,
ara?

@_Santics_: Que Bárcenas quiera volver
al PP tiene su guasa. Como Rajoy, que tam-
bién tiene su guasa, y por eso le manda
mensajes.
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@sergipicazo: Aquest sembla ser el nou
concepte del sobiranisme del qual es par-
larà durant els pròxims mesos: "Descon-
nexió legal amb l'Estat"

@_JoanSole: El moviment cap a l'eix social
que fa l'independentisme amb Romeva
com a número 1 de la llista i Sánchez a
l'ANC és imprescindible.

@encampanya: Allò de què una personal-
itat del món civil encapçalaria la llista
unitària també era conya. Ben cordialment,
Artur.

Opinió en 140 caràcters

L’esperada cita entre els quatre candidats
a la presidència del FC Barcelona no va
acabar de resoldre les incògnites al vol-
tant de la idoneïtat de cada un dels pro-
jectes. El debat va ser més una anàlisi so-
bre la gestió de la junta sortint de Rosell-
Bartomeu, i tot i que hi va haver algun cop
de geni per part dels participants, en ge-
neral va ser menys polèmic del que es pre-
veia. L’estructura d’aquest debat, orga-
nitzat per TV3 i celebrat a la mateixa llot-
ja del Camp Nou, es va organitzar en qua-
tre eixos fonamentals: balanç de mandat,
esportiu, econòmic i social. 

Els quatre presidenciables van tenir
l’oportunitat d’explicar les seves pro-
postes en cada un d’aquests àmbits, per
torns, i discutir punts de vista en molts
casos oposats. Però el més destacable van
ser els atacs a Bartomeu per part de la res-
ta de candidats. Com era d’esperar, La-
porta va començar fort i en el primer bloc
sobre balanç del mandat va fer-se seus els
darrers èxits esportius i va criticar el, se-
gons ell, desmantellament de La Masia.
Mentrestant, Benedito va fer especial èm-
fasi en el patrocini de Qatar, assegurant
que vol desemmascarar la mentida d’un
espònsor de tan dubtosa imatge. Per la
seva banda, Freixa, que està fent una cam-
panya impecable segurament perquè
necessita netejar la seva participació en
la directiva de Rosell-Bartomeu, va par-
lar d’excessiu presidencialisme. En aquest
escenari, i lluny d’amagar-se, Bartomeu
va replicar criticant la “senzillesa” del pro-
grama electoral publicat en paper per part
de la candidatura de Laporta. Ja es veia
que per a ell el principal adversari de la
nit seria aquest, i hi anava preparat per
a rebatre’l i amb poc interès per a en-
frontar-se als altres dos. 

En l’apartat esportiu, a part del tema
Arda Turan i de la reivindicació del tri-
plet de títols per part del president sor-

tint, va destacar l’enganxada entre La-
porta i Bartomeu pel cas Pogba: el primer
va parlar del ridícul que Braida viatgés a
fer-se la foto amb els directius de la Ju-
ventus si no hi ha res tancat, mentre que
Bartomeu va contestar-li que l’operació
d’Ibrahimovic durant el seu mandat ha-
via estat ruïnosa per al club. També es va
criticar la gravetat del cas Neymar i la im-
putació judicial de Bartomeu. 

En la parcel·la econòmica, Qatar i Es-
pai Barça van centrar els atacs contra Bar-
tomeu. Sobre el patrocinador, hi va ha-
ver consens entre l’oposició assegurant
que genera molta controvèrsia i que es pot
buscar alguna alternativa més convincent.
Va pujar la tensió quan Bartomeu va
anunciar per primer cop que Qatar té dret
de tempteig sobre altres possibles pa-
trocinadors, però ell mateix ho va apai-
vagar assegurant que els compromissa-
ris sempre tindran l’última paraula al res-
pecte. Laporta va lamentar també que no
s’hagués aprofitat l’espai Foster que ell va
acordar per a remodelar el Camp Nou i
va posar en dubte, aliat amb Benedito, el
cost del futur Espai Barça. 

Per últim, sobre els dos punts que re-
clamava la candidatura de Seguiment
FCB, tots van coincidir a dir que cal aba-
ratir els viatges i que és important im-
pulsar la grada d’animació, però sense
concretar res.

En definitiva, dures crítiques al mà-
xim favorit, fins i tot comparant el seu mo-
del de club amb el del Madrid de Flo-
rentino Pérez. Ara, sempre a l’espera que
hi pugui haver alguna bomba d’última
hora, és el soci qui té la responsabilitat
d’escollir el nou president aquest dissabte.
Es preveu una participació molt baixa, se-
gurament ja volguda per part de la jun-
ta de Bartomeu convocant uns comicis en
aquestes dates. Veurem si aquest fet els
acaba beneficiant o no. 

4Un debat sense vencedor
per Sergi Villena

Un diari obert

Entré en el Partido Popular de Mollet
a principios de 2011, y unas semanas
más tarde ya habíamos formado Nue-
vas Generaciones de Mollet del Vallès.
Desde entonces ha llovido mucho, y con
el tiempo uno va viendo lo que ocurre
a su alrededor y entiende muchas más
cosas. 

Hoy en día hay un descontento ge-
neralizado con respecto a la clase po-
lítica, y es normal. A pesar de que
haya personas honradas, éstas son
eclipsadas por la inmensidad de casos
de corrupción y la aparente ligereza con
que se tratan. 

Es por ello que, ahora más que
nunca, no debemos callarnos. Y no
pienso hacerlo. Ya han surgido varias
voces de que algo huele muy mal en el
PP de Mollet, y la gente tiene derecho
a conocer la verdad. 

No son fines personales los que
me llevan a esto, sino aquello que me
animó a entrar en política: las ganas de
hacer las cosas bien, de dignificar la po-
lítica y hacer que ésta esté al servicio de
los ciudadanos, y no al revés. Y esto es
un tema que nos ocupa a todos: es el
erario público, el dinero que estamos
pagando todos, el que está en juego, y
por mi parte no quiero que haya nin-
guna duda de a dónde se destina. 

Los propios concejales que estu-
vieron la pasada legislatura en el PP, así
como otros que lo hemos visto en pri-

mera persona, denunciamos que las cu-
entas no están claras. Las asignaciones
del presupuesto mensual del que dis-
pone el partido y que la Sra. Calvo
anunciaba recientemente son, direc-
tamente, falsas. La sede no ha tenido te-
léfono ni Internet durante mucho tiem-
po; jamás se ha visto a alguien encar-
garse de la limpieza del local; Nuevas
Generaciones no ha recibido nunca
nada de lo que supuestamente tenía
asignado; nunca se ha gastado nada en
locales para mítines ni eventos, pues
siempre se ha hecho en centros y es-
pacios gratuitos. El único gasto cierto
es el alquiler de la sede, pero éste as-
ciende a alrededor del 10% de la asig-
nación mensual. Esto sólo es una mí-
sera parte de lo que, mes a mes, se va
acumulando. La pregunta es, ¿dónde va
todo este dinero? 

Nuevas Generaciones empezó con
mucha ilusión, pero jamás hemos re-
cibido apoyo y todo han sido piedras en
nuestro camino. Los que comenzába-
mos a hacer sombra, quedábamos
apartados. Si algo ha conseguido la Sra.
Calvo, es poner a muchísima gente
honrada en su contra. Nos hemos dado
cuenta.

Pues ha llegado el momento de de-
cir basta. Hay muchas cosas en este par-
tido que huelen mal, y ha llegado el mo-
mento de alzar la voz. Queremos que se
haga justicia.

4La corrupción
per Francisco Ojeda, secretari de Noves Generacions del PP de Mollet 
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Polèmica resolta a l’Hospital Ge-
neral de Granollers. El 55% dels
treballadors han donat llum ver-
da a la proposta de la direcció i part
del comitè d’empresa (CCOO i
SATSE) perquè s’apliquin els ho-
raris dels treballadors diürns es-
tablerts al conveni general. La
UGT volia que es mantingués
l’horari pactat abans del conveni.

Així doncs, durant aquest any
es mantindrà la jornada (de 1.620
hores) i l’any vinent s’ampliarà per
aplicar les 1.668 hores establertes
pel conveni del sector.

La convocatòria d’aquesta
votació s’ha fet a causa de les di-
ficultats d’entesa sobre l’aplica-
ció de la jornada anual que recull
el conveni del sector, aprovat
aquest mes de maig, i que supe-
ra el que s’havia pactat ante-

riorment al centre. Si no s’hagués
optat per l’acceptació de l’hora-
ri que marca el conveni general,
els treballadors haurien d’haver
obert la via judicial contra l’aug-
ment de la jornada.

La UGT, que fins i tot havia de-
manat la mediació de l’alcalde de
Granollers, Josep Mayoral, en el
conflicte, denuncia que la consul-
ta feta als treballadors “s’ha fet

amb els calendaris ja alterats a l’al-
ça per la direcció i, per tant, una
part del resultat quedaria expli-
cada per la voluntat de recuperar
els dies de lliurança eliminats del
calendari, dies amb els quals el
personal ja comptava”.

Amb el resultat d’aquesta vo-
tació es posa fi a cinc anys de con-
flicte entre els treballadors diürns
del centre i la direcció.

L’Hospital General augmentarà la jornada laboral segons el conveni. Foto: Arxiu

Els treballadors de l’hospital
faran 48 hores més a l’any

» El 55% de la plantilla està a favor d’augmentar la jornada laboral
» La UGT volia que es mantingués l’horari pactat abans del conveni

Un documental tanca el
projecte comunitari ‘Alesplaces!’ 
SOCIETAT4El documental Ci-
nema d’un barri real va ser
l’encarregat de posat punt final,
dimecres passat al Centre Cívic
Nord, a la programació d’acti-
vitats del projecte comunitari
Alesplaces!, que des de finals de
maig ha desenvolupat diferents
accions lúdiques i participatives
a l’espai públic, adreçades, so-
bretot, als infants. 

El curt-documental, que par-
la sobre els barris del Lledoner
i l’Hostal i té una duració de vuit
minuts, ha estat ideat i realitzat
pels joves del Grup Audiovi-
sual de Granollers, vinculat al
Gra.  Els autors han fet un seguit
d’entrevistes a veïns i veïnes
del Lledoner i l’Hostal, en les

quals defineixen el seu barri, en
valoren els aspectes positius i
negatius i expliquen si estan
involucrats en alguna entitat o
col·lectiu. La banda sonora és
del grup Magret de Paco, tam-
bé vinculat al barri. 

El projecte Alesplaces! va
iniciar-se l’any 2012, impulsat
des del servei municipal de Ser-
veis Socials. Des de llavors, ha es-
devingut transversal (també hi
participen Cultura, Joventut,
Centres Cívics, Educació, Obres
i Projectes, així com entitats de
lleure, centres oberts, instituts i
col·lectius), amb l’objectiu de
portar a terme diferents accions
amb l’espai públic i la participa-
ció com a denominador comú. 

SEGURETAT4 La Policia Local
de la ciutat tindrà les armilles
antibales que fa molt temps
que demana. El procediment
públic per encarregar el sub-
ministrament de les armilles ja
està en la fase final i es preveu
que els policies en podran dis-
posar de 90 peces a partir de
l’octubre. Aquestes armilles cos-
taran a l’Ajuntament un total de
49.000 euros.

La compra de les armilles
antibales era una de les millores

pactades entre l’Ajuntament i els
sindicats i incloses en el nou
conveni. Aquest era un dels in-
compliments denunciats pels
sindicats i que havia comportat
protestes públiques en dife-
rents plens de l’Ajuntament.

Les armilles que s’adquiriran
són per portar a l’interior, per
sota del polo de l’uniforme i,
preferentment, per damunt d’u-
na samarreta interior de cotó. A
diferència del que passava fins
ara, seran d’ús individualitzat

perquè cada agent tindrà la
seva pròpia armilla. Actualment
la Policia Local de Granollers
disposa d’una vintena d’armilles
antibales exteriors, compartides
per tot el cos i que es troben als
vehicles policials. Amb tot, es
tracta de peces més pesants i
més voluminoses i, per tant,
més complicades de fer servir
mentre s’està patrullant. Les
noves armilles interiors són
més lleugeres i més fàcils de
portar.

Política | Sastre, nou president del Consell de Poble de Palou
El portaveu de CiU a l’Ajuntament, Àlex Sastre, és el nou president del Consell de Poble de

Palou. Així es va decidir al darrer Ple, en el qual es van nomenar els representants municipals
en diferents òrgans i organismes. Els dos altres regidors que formaran part del Consell de 

Poble de Palou com a vocals són Albert Camps, del PSC, i Josep Maria Noguera, de CiU.

Redacció
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Hi haurà armilles antibales

Les armilles antibales són una llarga demanda de la Policia Local. Foto: Arxiu

Una de les activitats del projecte Alesplaces!. Foto: Ajuntament de Granollers
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La biblioteca de Roca Umbert 
ja té servei d’autopréstec

EQUIPAMENTS4Des d’aquest
mes, els usuaris de la Bibliote-
ca Roca Umbert poden fer di-
rectament el préstec dels seus
documents a través del nou ser-
vei d’autopréstec situat al ves-
tíbul de la biblioteca. D’aques-
ta manera s’ofereix a l’usuari es-
talvi de temps a més d’autono-
mia i privacitat.

Amb aquest nou sistema tam-
bé es podran gestionar el retorn
de documents, les renovacions, la
visualització de l’estat del comp-
te de l’usuari i la recollida o prés-
tec de documents reservats. Com
en el cas de Can Pedrals, el nou
servei utilitza la tecnologia RFID
(Radio Frequency Identification),
que  transmet dades sense fils a
través d’ones de ràdio. 

Des de l’Ajuntament assegu-

ren que “la implementació total
de l’autopréstec a les biblioteques
de la ciutat representa un salt qua-
litatiu en el model de biblioteca”.

En el primer any de funcio-
nament a Can Pedrals, l’auto-
préstec ha permès alliberar el
personal de la biblioteca i reo-
rientar el seu treball en noves lí-
nies de servei per millorar l’ac-
cessibilitat dels usuaris als serveis
i incrementar l’atenció persona-
litzada de les consultes i de la de-
manda de prescripció. D’aques-
ta manera, afirmen des de l’A-
juntament, “s’ha millorat la pre-
sentació del fons, s’han elaborat
nous continguts i es pot fer difu-
sió del nou servei de descàrrega
de llibres electrònics eBiblio Ca-
talunya”, que va entrar en fun-
cionament el passat 8 de juny. 

La nova temporada de l’escena
GrAn ve carregada de novetats
i espectacles de renom com el
concert de Raimon, l’actuació de
l’humorista Carlos Latre o l’obra
de teatre Terra Baixa de Lluís
Homar, entre altres.

Com a principal novetat, la
temporada comptarà amb un
total de cinc itineraris recoma-
nats (Itinerari d’Òpera, Itinerari
Ens Visiten, Itinerari Explora,
Itinerari Tastaolletes i Itinera-
ri Imprescindibles), que uneixen
propostes que poden interessar
a un mateix perfil de públic i el
poden fer viatjar a través de di-
ferents espais.

Dins dels espectacles que es
podran veure al Teatre de Po-
nent, la cap de comunicació,
Txell Remolins, ha posat èmfa-
si en “l’aposta pel teatre de pe-
tit format i de proximitat” amb
espectacles amb veu de dona,
com Blanca desvelada o La exi-
liada, la negra, la puta, el ca-
racol y la mística. El 5 de se-
tembre aquest teatre serà el pri-
mer equipament d’Escena GrAn
a obrir les portes amb una pro-

ducció de la companyia Ponent
amb el títol Alta comèdia.

El Centre Cultural de Grano-
llers acollirà bona part de la re-
presentativitat no professional lo-
cal i comarcal, mentre que Roca
Umbert, com a centre de creació
i producció, oferirà propostes
innovadores com el Microteatre
o Cor-Roc d’Escarlata Circus.

La nova regidora de Cultura,
Mireia López, ha  afirmat que “la
cultura i el teatre són grans por-
tes que s’obren a milers d’estí-
muls. El teatre és una eina mul-

tifuncional”, mentre que l’al-
calde, Josep Majoral, remarca
que “Escena Gran és un projec-
te que aporta la mirada de mol-
ta gent”.

El director del Teatre Audi-
tori de Granollers, Carles Ribell,
ha fet un balanç molt positiu de
l’anterior temporada que va dei-
xar unes xifres de 40.366 es-
pectadors, una oferta de 61.800
butaques i unes despeses de
507.969,93 euros, els quals es
van finançar en un 85,56% amb
la venda d’entrades.

Presentació de la nova temporada de l’Escena GrAn. Foto: TAG

Raimon i Carlos Latre, 
caps de cartell de l’Escena GrAn
Redacció
GRANOLLERS

Servei d’autopréstec. Foto: Ajuntament de Granollers
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Les sis forces polítiques amb re-
presentació a l’Ajuntament van
signar, dimarts passat, l’anomenat
Acord per Mollet, un conjunt de
mesures consensuades que prio-
ritzarà les polítiques adreçades a
la millora de la justícia social, l’o-
cupació, la participació ciutadana
i la transparència en l’acció pú-
blica. Per fer-ho possible es crea-
ran quatre comissions de segui-
ment formades per representants
de tots els grups municipals.

Aquest acord, proposat per
l’alcalde, Josep Monràs, compta
segons el primer edil amb “les re-
núncies i la generositat de tots els
grups” i afegeix que amb aquest
pacte “no guanya cap partit, ni
guanya l’equip de govern, guanya
la ciutat”.

El portaveu de Canviem Mo-
llet, Xavier Buzón, defineix l’acord
com un “punt de partida d’una
nova manera de fer política, del
canvi que nosaltres reivindi-
quem”, però alerta que “no és un
xec en blanc al govern”.  Des d’Es-
querra Republicana, Marta Vila-
ret va reconèixer que l’acord “re-
cull pràcticament totes les nostres
aportacions” i afegeix que reco-
neixen “el canvi del govern en pro
del consens. Ara el que cal és que
l’acord es compleixi”. En el ma-
teix sentit es va manifestar el
portaveu de C’s, Francisco Mu-
ñoz, que es compromet a “treba-
llar per Mollet”.

Joan Daví (CiU) recorda que
“amb l’acord es posa de manifest
la voluntat de l’Ajuntament de co-
mençar aquest mandat poten-
ciant el consens i el diàleg” i Su-
sana Calvo, del PP, es mostra con-
vençuda que “l’acord funcionarà,
perquè hi ha una bona voluntat

per part de totes les forces d’a-
rribar al màxim de consensos”. 

LES COMISSIONS
L’acord comporta la creació d’es-
pais de diàleg permanent en for-
ma de comissions que es reuni-
ran cada tres mesos.

Així doncs, hi haurà una co-
missió de Drets Socials, Habi-
tatge i Convivència per garantir
els drets socials ajudant a les fa-
mílies més vulnerables; una de
Promoció Econòmica i Ocupació
adreçada a crear llocs de feina es-
tables; una comissió de Trans-
parència i Participació Ciutada-
na que treballarà per potenciar la
participació mitjançant totes les
eines de les quals disposa l’A-
juntament i una quarta comissió
d’empreses municipals i ens su-
pramunicipals per potenciar la
capitalitat de Mollet al Baix Va-
llès  i per estudiar la viabilitat de
mancomunar serveis. 

Els sis partits amb representació a l’Ajuntament han signat un gran acord de ciutat. Foto: Ajuntament

Els sis partits polítics signen 
un gran acord de ciutat

» Es tracta d’un conjunt de mesures consensuades per millorar la
justicia social, l’ocupació, la participació i la transparència política

Pere Fortuny declara 
per l’assassinat del seu pare

JUSTÍCIA4La lluita per la recu-
peració de la memòria històrica
va fer un petit pas endavant di-
marts passat. El fill de l’alcalde
Fortuny, Pere Fortuny, va de-
clarar als jutjats de Mollet en re-
queriment de la jutgessa argen-
tina María Servini, que instrueix
la causa per crims de genocidi i
contra la humanitat comesos
pel franquisme.

La declaració s’emmarca en el
procés de la querella que ERC va
presentar contra l’Estat espanyol
pel Crim contra la Humanitat
que va representar l’afusellament
del president Companys i de 45
alcaldes, entre ells, els paretans

Antoni Arimon i Joan Brunat, i el
molletà Josep Fortuny.

Després de prestar declara-
ció, Fortuny, que també és pre-
sident de l’Associació Pro Me-
mòria als Immolats per la Lli-
bertat de Catalunya, ha remarcat
que “és una vergonya que un país
estranger hagi de rehabilitar la
memòria dels assassinats pel
franquisme”.

El portaveu d’ERC, Oriol Ló-
pez, que ha volgut acompanyar
Fortuny, ha confessat estar “molt
emocionat perquè per primera ve-
gada el Pere, que ho va viure en
primera persona, pot explicar
perquè van matar el seu pare”.

Més de 80 participants en 
el projecte Joves per l’Ocupació
OCUPACIÓ4Des del gener fins
al desembre, 85 joves participen
en el projecte Joves per l’Ocu-
pació que porta a terme l’Em-
presa Municipal per la Forma-
ció i l’Ocupació (EMFO). Durant
tot aquest any, els joves seguei-
xen un itinerari de formació
professionalitzadora, que com-
paginen amb els estudis per
obtenir l’ESO, pràctiques, tallers
de recerca de feina i competèn-
cies i inserció laboral.

Un cop han finalitzat la for-

mació professionalitzadora,
prop de 50 joves han realitzat 60
hores de pràctiques en una em-
presa on han pogut ampliar i po-
sar en pràctica els coneixements
adquirits. A les empreses del te-
rritori, el fet d’acollir un jove en
pràctiques els permet conèixer
i formar futurs candidats alho-
ra que es beneficien d’una sub-
venció del salari durant sis me-
sos. En aquest sentit, les em-
preses han contractat una vin-
tena de joves.

Societat | Descobreixen sis compostos per tractar la distròfia muscular 
El projecte de col·laboració d’R+D entre l’Institut Universitari de Ciència i Tecnologia (divisió 
de coneixement d’Inkemia), l’Institut Químic de Sarrià i la Universitat de València ha permès 

el descobriment de sis compostos amb activitat biològica adequats per combatre la distròfia 
muscular miotònica. La malaltia, d’origen genètic, afecta una de cada 8.000 persones.

Redacció
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Fortuny a l’entrada dels jutjats. Foto: Suport Querella Argentina
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L’accés a la rotonda del
Decathlon recupera un carril
URBANISME4La rotonda del
Decathlon recupera el segon
carril d’accés des de la C-17 i
l’AP-7. L’Ajuntament i el de-
partament de Territori i Soste-
nibilitat de la Generalitat han
arribat a l’acord de recuperar els
carrils, a l’espera d’estudiar una
solució definitiva en aquest ac-
cés que faciliti, per una banda,
la mobilitat i el trànsit intern de
la ciutat i, per l’altra banda,
eviti embussos i problemes en
l’accés de vehicles procedents de
l’AP-7 i la C-17.

El gener del 2014, aquest ac-
cés va perdre un carril per evi-
tar embussos a la rotonda i al ca-
rrer Can Flequer, però la mesura

va servir per solucionar un pro-
blema i generar-ne un altre, ja
que des de llavors els embussos
es produeixen als vials d’accés a
la ciutat.

Com a conseqüència dels
problemes evidents que s’havien
generat, el mes de març passat
es va promoure una recollida de
signatures a través del portal
Change.org, en la qual 450 per-
sones van demanar que es tro-
bés una solució a aquest pro-
blema, cosa que ha provocat
que divendres passat es tornés
a canviar la senyalització de la
zona i que l’accés a Mollet ara es
torni a fer a través de dos carrils
de circulació.

Mollet ja escalfa motors per a la
seva Festa Major d’estiu, que es
portarà a terme entre l’11 i el 18
d’agost a diferents equipaments
de la ciutat i que tindrà un cost de
180.000 euros. Enguany la Fes-
ta Major comptarà amb un cen-
tenar d’activitats i la col·labora-
ció d’una trentena d’entitats i co-
merços. El pregoner serà el po-
pular cantant Beni Cochambre,

veu del grup Hotel Cochambre,
present a la Festa Major del mu-
nicipi des de fa 10 anys.

Com a novetat d’enguany hi
haurà mags voltant pel centre de
la ciutat i oferint els seus espec-
tacles als ciutadans. La regido-
ra de Cultura, Mercè Pérez, ha
destacat que “totes les propos-
tes que han arribat a la regido-
ria de Cultura han estat incloses
al programa” i afegeix que s’ha
treballat “per ampliar l’oferta
adreçada al públic més familiar
i infantil”. En aquest sentit, ha
recordat alguns actes com ara el

Reggae per a xics al Parc de Can
Mulà, la jornada de jocs de tau-
la en família al Mercat Vell o la
Festa infantil amb escuma al
Parc de les Pruneres.  

Del centenar d’actes, Mercè
Pérez ha volgut destacar “el ball
de rams, que l’hem traslladat al
Mercat Vell atenent una petició
històrica de la gent gran”, el
“vermut popular, una petició del
Franfurt Xurreria que demostra
la implicació del comerç de la ciu-
tat en la Festa Major”, els con-
certs al Museu Abelló o les no-
vetats del Circ i la Màgia.    

La Festa Major d’estiu comptarà amb un centenar d’activitat i la participació d’una trentena d’entitats. Foto: Ajuntament

La Festa Major comptarà 
amb un centenar d’activitats 
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Una imatge d’arxiu de la rotonda polèmica. Foto: Google Maps
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Un incendi crema tres naus 
de l’empresa Moyde

SOCIETAT4Una forta explosió a
les dues de la matinada de diven-
dres passat va ser la causa de l’in-
cendi que va cremar tres naus de
l’empresa química Moyde, situa-
da al polígon industrial Llevant.

En l’extinció de l’incendi hi
van treballar 26 dotacions de
bombers, tots els efectius de ser-
vei de la Policia Local de Parets,
els voluntaris de protecció civil,
Mossos d’Esquadra i dues am-
bulàncies, una del SEM i una dels
bombers de la Generalitat.

De les set naus que ocupa
l’empresa, dues han quedat to-
talment destruïdes i una tercera,
destinada a oficines, ha quedat
parcialment malmesa. En el mo-

ment dels fets la fàbrica estava
buida i no hi havia cap treballa-
dor a l’interior. En cap moment
hi ha hagut perill de contamina-
ció ambiental, ni s’han vist ame-
naçats els habitatges, atès que
aquesta indústria queda aïllada
del nucli urbà. 

L’incendi es va donar per ex-
tingit cap a les set, però durant tot
el matí hi va haver dues dotacions
de bombers per tal de refredar
l’espai i evitar una revifada del foc.
Segons les últimes dades, es des-
coneix l’origen de l’incendi i s’es-
pecula amb la possibilitat d’una
combinació de diversos produc-
tes químics que s’emmagatze-
men a l’empresa. 

Aquesta setmana s’ha portat a ter-
me l’acollida de les 13 persones
contractades pel Pla d’Ocupació
Local, impulsat per l’Ajuntament.
Els 13 beneficiaris van començar
a treballar dimarts passat en el
projecte vinculat a la neteja de la
via pública i tenen contracte la-
boral de sis mesos. 

L’alcalde, Sergi Mingote, ha
assegurat que el seu govern té la
intenció de “seguir fent Plans
d’Ocupació de manera perma-
nent, perquè suposen un baló
d’oxigen per a les persones be-
neficiàries”. A més, remarca la
importància de la formació que
ofereixen aquests plans d’ocu-
pació, perquè la gent que hi
participa pugui aconseguir una
feina estable en qualsevol em-
presa. Mingote assegura que
“aquests Plans d’Ocupació són
una bona oportunitat per als
veïns sense feina” i remarca que

“l’Ajuntament sempre estarà al
costat de les persones que més
necessitats tinguin”. 

Per poder accedir a aquests
plans d’ocupació era necessari
que els candidats estiguessin en
situació legal d’atur, demos-
trada mitjançant inscripció al
SOC com a persona deman-
dant d’ocupació no ocupada; es-
tar donat d’alta al Servei Local

d’Ocupació de Parets del Vallès
(SLOP) amb una antiguitat mí-
nima d’un mes; no haver par-
ticipat en cap pla d’ocupació per
un temps superior a dos mesos
des dels darrers 12 mesos a
partir de l’inici de presentació
de la documentació per a cada
convocatòria i estar en situació
legal per poder treballar a Es-
panya.

El nou Pla d’Ocupació dóna feina a 13 persones més. Foto: Arxiu

El nou Pla d’Ocupació Local dóna
feina a 13 persones aturades

Equipaments | Substituiran les lluminàries de l’Escola Natura
L’Ajuntament de Parets i l’empresa Airon Clima SL, dedicada al subministrament i instal·lació 
d’il·luminació de tipus LED, han signat un acord per substituir, de manera totalment gratuïta, 

les lluminàries de l’equipament de l’Escola Natura. Es tracta d’una prova pilot per tal de 
comprovar l’estalvi i l’efectivitat del sistema d’il·luminació LED als equipaments municipals. 

Redacció
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Naus de l’empresa Moyde calcinades. Foto: Bombers Generalitat



15 | 

17 juliol 2015

La Llagosta
líniavallès.cat

Els treballadors i la direcció 
de Lékué arriben a un acord

LABORAL4La direcció de l’em-
presa Lékué ha arribat a un prin-
cipi d’acord amb els treballadors
sobre l’Expedient de Regulació
d’Ocupació (ERO). Segons ex-
pliquen els representants sindi-
cals, la companyia ha reduït el
nombre d’afectats per l’ERO de 25
a 21 treballadors i ha millorat les
condicions dels acomiadaments,
que  es faran efectius el pròxim 7
d’agost.

L’acord preveu una indem-
nització de 45 dies per any amb
un màxim de 42 mensualitats,
molt per sobre del que estableix
la darrera reforma laboral, i la vo-
luntarietat d’acollir-se a l’ERO per
als treballadors que ho desitgin.

Tot i que des de CCOO valo-

ren de manera positiva l’acord
aconseguit, lamenten no haver
pogut evitar l’expedient.

L’empresa justifica els aco-
miadaments per la caiguda de les
vendes i per garantir la viabilitat
de la companyia. Tot i el tanca-
ment de la producció a la plan-
ta del municipi, l’empresa man-
tindrà el departament d’R+D, el
centre de logística i el departa-
ment comerç electrònic i serà, a
la pràctica, la seu mundial de la
companyia.

Els representants sindicals,
per la seva banda, confien que la
reducció de plantilla no afecti
més endavant més treballadors,
ja que creuen que Lékué vol
deslocalitzar l’empresa a la Xina.

L’Ajuntament ha anunciat que
els infants del municipi i les se-
ves famílies tindran cobertes
les necessitats bàsiques durant
tot l’any. D’aquesta manera, el
consistori dóna resposta a la
petició que Podemos la Llagos-
ta li feia per prevenir la desnu-
trició infantil al municipi.

Fa uns dies, el secretari ge-
neral de Podemos la Llagosta,
Manolo López, demanava a l’A-
juntament que considerés “els
infants que estan en perill de
malnutrició perquè els menja-
dors de les escoles han tancat” i
que se’ls ajudés “perquè conti-
nuïn menjant durant l’estiu”.

Des de l’Ajuntament asse-
guren  que “els Serveis Socials
municipals treballen constant-
ment per detectar possibles ca-
sos i actuar” i remarquen que, en
aquests moments, no tenen
constància de cap família que

hagi demanat beca per qüestions
alimentàries. Tot i això, indiquen
que, malgrat que els menjadors
escolars estan tancats, els dife-
rents casals d’estiu públics tenen
servei de menjador i que durant
aquesta època s’ha becat infants
perquè puguin assistir al casal.
En cap cas hi ha hagut deman-
da de beques per a menjador.

Així doncs, l’Ajuntament re-
corda que, “si cap família té algun

tipus de necessitat, sigui alimen-
tària, educativa, social o d’altres
serveis bàsics, sempre pot adre-
çar-se als Serveis Socials on serà
atesa pels professionals munici-
pals”. 

El consistori també ha indicat
que desconeix l’origen de la in-
formació sobre els possibles pro-
blemes de desnutrició que, segons
Podemos, podien patir alguns
infants de la localitat.

L’ajuntament garantirà el menjar dels infants amb necessitats. Foto: Arxiu

L’Ajuntament vol garantir les
necessitats nutricionals dels nens

Comerç | ACIS aposta per la continuïtat de la Festa del Comerç
El president de l’Associació de comerciants ACIS, Jaime Carretero, ha assegurat que la junta 

directiva vol que la Festa del Comerç tingui continuïtat, que sigui cada vegada millor i que compti
amb més participació. L’anunci l’ha fet després de valorar molt positivament la darrera edició de la

fira, que va comptar amb la participació d’una trentena de botiguers i activitats per a tots els públics.

Redacció
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Sant Fost acull set nens sahrauís
del projecte ‘Vacances en Pau’

SANT FOST4Els set nens sah-
rauís del projecte Vacances en
Pau que gestiona l’ONG Asso-
ciació d’Amics del Poble Sahrauí
(ACAPS) que passaran les va-
cances d’estiu al municipi ja
han arribat. Durant els mesos
de juliol i agost, els nens con-
viuran amb famílies de Sant
Fost i participaran en trobades
i activitats que s’organitzaran
arreu de la comarca. A més, des-
prés d’una revisió mèdica, se’ls
facilitarà assistència especia-
litzada si cal.

Enguany, el Vallès Oriental
acollirà 22 nens d’entre 9 i 12

anys provinents dels campa-
ments de refugiats de Tindouf,
que es repartiran en famílies de
nou pobles diferents. Des de l’A-
CAPS destaquen que “de les 21
famílies acollidores de la co-
marca, vuit ho fan per primera
vegada” i alerten que el nombre
d’infants del Sàhara que passa
temporalment l’estiu a Cata-
lunya s’ha reduït considerable-
ment els últims temps (fa deu
anys en venien més de 100), en-
tre altres motius pel descens del
poder adquisitiu de les famílies
i de les aportacions públiques
que reben de suport.

L’Ajuntament ha deixat d’utilit-
zar el glifosat per als tracta-
ments fitosanitaris en escocells,
solars i vorals del municipi i
serà substituït per mètodes no
contaminants per a la salut i el
medi ambient. L’equip de govern
ha decidit prohibir l’ús d’herbi-
cides que continguin glifosat a
les diferents actuacions fitosa-
nitàries que es duen a terme al
municipi a raó de la publicació
de diferents estudis científics
que relacionen el seu ús amb
afeccions i malalties. 

El glifosat ha estat inclòs
recentment a la llista de subs-
tàncies “probablement cance-
rígenes per als humans”, grup de
substàncies 2A de la IARC (Or-
ganització Internacional d’In-
vestigació sobre el Càncer, enti-
tat que pertany a l’Organització
Mundial de la Salut). El glifosat
és un herbicida no selectiu d’am-

pli espectre, utilitzat amb mol-
ta freqüència per eliminar les
“males herbes” a l’agricultura i
jardineria. Aquest compost és el
principi actiu de l’herbicida
Roundup (nom comercial re-
gistrat per Monsanto). 

Entre els efectes adversos
d’aquest principi actiu s’han
descrit toxicitat subaguda i crò-
nica, danys genètics, trastorns

reproductius, augment de la fre-
qüència d’anomalies espermà-
tiques i carcinogènesi. 

L’ús d’herbicides com el gli-
fosat serà substituït per mètodes
no contaminants que no facin
malbé la salut ni el medi am-
bient, incloent-hi mètodes me-
cànics i tèrmics que ja s’apliquen
a la majoria de països de la
Unió Europea.

No s’utilitzaran herbicides amb glifosat. Foto: Ajuntament de Martorelles

Martorelles aposta per l’aplicació
alternativa d’herbicides

Martorelles | La millor estudiant del poble, obsequiada
L’Ajuntament ha reconegut de forma institucional la millor estudiant de Martorelles a les 

Proves d’Accés a la Universitat (PAU). L’alcalde, Marc Candela, i el regidor d’Educació, Joan
García, han rebut Anna González a la Sala de Plens del consistori per donar-li l’enhorabona i

fer-li entrega d’un obsequi institucional per la seva bona feina a la selectivitat d’enguany. 

Redacció
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Els Melons, guanyadors 
de les proves de Festa Major

FESTA MAJOR4La colla dels
Melons són els clars vencedors
de les proves de la Festa Major
d’enguany. De les onze proves
disputades entre les colles de
Melons i Creuats, els darrers no-
més n’han guanyat una: el con-
curs de tocs organitzat per la
Penya Pericos, cosa que atorga
una clara victòria als Melons.
Per tant, els Creuats hauran
d’esperar fins a l’any vinent per
poder demostrar que no se’ls
pot guanyar tan fàcilment.

El resultat final de les proves
es va desvetllar durant el sopar
de germanor entre les dues co-

lles que es va realitzar a la Quin-
tana la setmana passada i que va
posar punt final a les activitats
de la Festa Major de 2015.

Al marge dels resultats, les
dues colles van demostrar l’es-
perit competitiu en totes les
proves, però sobretot van de-
mostrar l’esperit participatiu i
amigable en tot moment. Des de
l’Ajuntament han felicitat tant
els guanyadors com els perde-
dors perquè asseguren que “ser
de melons o de creuats és una
manera de demostrar que es vol
viure la festa de forma activa i
alegre”. 

La Generalitat de Catalunya ha
autoritzat la creació del projecte
de Centre Obert a Montmeló. Es
tracta d’una iniciativa socioedu-
cativa per donar resposta als in-
fants i joves del municipi que ne-
cessiten una atenció educativa i
social fora de l’horari lectiu. A
més, també es treballarà amb les
famílies d’aquests infants i joves
per tal que la tasca educativa no
recaigui només en els professio-
nals d’aquest servei, sinó també
amb els mateixos pares, els quals
estan en contacte directe amb els
seus fills.

Fins ara aquest servei el do-
nava el projecte El Galliner, però
des de fa un temps s’havia de-
tectat que no era suficient i, per
això, s’havia demanat una am-
pliació que pogués atendre les ne-
cessitats de tots els infants.

El nou Centre Obert, que es
posarà en marxa a principis del

2016, funcionarà de dilluns a di-
vendres i donarà cabuda a un to-
tal de 80 infants i joves d’edats
compreses entre els 5 i 16 anys.
S’organitzaran en grups d’un
màxim de 20 persones en dife-
rents franges horàries, de ma-
nera que no hi hagi mai els 80
menors al mateix moment.
Aquest nou projecte de Centre
Obert s’ubicarà al nou equipa-
ment per a joves L’Estació.

Cada dia s’atendran a dos
grups d’edat, cadascun d’ells for-
mat per 20 persones. Els diven-
dres s’atendrà dos d’aquests
grups de forma quinzenal, és a
dir, un divendres hi haurà el
grup d’edat de 1r de primària fins
a 6è i el divendres següent hi hau-
rà el grup de 1r fins a 4t d’ESO.
L’espai dels divendres tindrà un
caire més assembleari i de treball
participatiu.

El Centre Obert es posarà en marxa l’any vinent. Foto: Ajuntament 

Llum verda al projecte 
de Centre Obert del municipi

Societat | L’ONCE reparteix 35.000 euros al municipi
L’Organització Nacional de Cecs (ONCE) ha repartit 35.000 euros a Montmeló per mit-
jà del sorteig del Cupó Diari. Encara no es coneix la identitat del guanyador però se sap
que el cupó premiat va ser venut per Francisco Barreno, del punt de venda del polígon

del Pedregal. Enguany, l’ONCE ja ha repartit 44 milions d’euros en premis a Catalunya.

Redacció
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El servei d’assessorament 
de Garantia Juvenil, en marxa 
SERVEIS4Des de dimecres pas-
sat els joves del municipi dispo-
sen d’un nou servei per informar-
se o inscriure’s al programa de
Garantia Juvenil, que ofereix el
Ministeri de Treball i Seguretat
Social. Aquest programa és una
iniciativa europea que pretén
facilitar l’accés dels joves menors
de 25 anys al mercat de treball.

L’objectiu de la Regidoria de
Joventut és promoure un servei
d’assessorament per a aquells jo-
ves que vulguin entrar en el pro-
jecte i, per aquest motiu, ha pro-
gramat assessories personalit-
zades amb una persona espe-
cialista en aquesta matèria. 

Així doncs, dimecres passat es
va donar el tret de sortida a aquest

servei amb una sessió informati-
va en la qual es van resoldre tots
els dubtes que poguessin tenir ca-
dascun dels assistents. Joventut té
previst fer una altra sessió infor-
mativa el pròxim dimecres 29 de
juliol, de nou del matí a dos quarts
d’una del migdia al Punt Jove. A
més, també s’han previst ses-
sions entre els mesos de setembre
i desembre.

Per poder beneficiar-se del
programa Garantia Juvenil s’han
de tenir més de 16 anys i menys
de 25, no haver treballat ni fet ac-
cions formatives en els 30 dies
anteriors a la presentació de la
sol·licitud i fer una declaració ex-
pressa de voler participar en el
programa.

Després d’un any d’incerteses, els
treballadors d’Alstom de la plan-
ta de Santa Perpètua ja poden
respirar més tranquils. El presi-
dent d’Alstom Espanya, Antonio
Moreno, ha anunciat que l’em-
presa té previst retirar l’Expe-
dient de Regulació d’Ocupació
(ERO) temporal entre els mesos
d’octubre i novembre d’aquest
any. Aquest ERO afecta mig mi-
ler de treballadors que estan
obligats a fer només el 30% de la
jornada laboral.

Moreno ha assegurat que la
retirada de l’ERO temporal serà
possible gràcies als nous con-
tractes que Alstom té per cons-
truir combois de tramvia i de
metro per a tot el món, que po-
dria fins i tot significar el fitxat-
ge de nous empleats a partir del
novembre. 

Després d’una caiguda de
comandes i d’un procés de re-

estructuracions que s’ha man-
tingut durant tres anys, actual-
ment la fàbrica catalana d’Als-
tom només assumeix comandes
d’Algèria. Però la planta té as-
segurada per als dos pròxims
anys una cartera de comandes
que sumen 500 milions d’euros
i que aniran arribant progressi-
vament els pròxims mesos.

Moreno recorda que durant
els últims tres anys “la planta ha
reduït la seva estructura de cos-
tos per ser més competitiva, ha

creat un model més flexible per
adaptar-se als cicles i s’ha com-
pensat la càrrega amb projectes
de senyalització i electrificació”.

Fa uns mesos la nord-ameri-
cana General Electric va comprar
Alstom, cosa que es traduirà en
el fet que la planta de Santa Per-
pètua es convertirà en el centre
de referència internacional en el
grup per a projectes de tramvia
a tot el món, així com metros, su-
burbans i rodalies per a l’àrea de
l’Amèrica Llatina.

Treballadors d’Alstom en una imatge d’arxiu. Foto: Arxiu

Alstom preveu retirar l’ERO
temporal a la tardor

Solidaritat | El casal d’estiu Els Aigüerols, més solidari que mai
Els infants del casal d’estiu Els Aigüerols han venut tot el material solidari que ells mateixos van 

elaborar per a la fundació FUD Therapy i han aconseguit un total de 197 euros. Els infants van 
vendre els seus productes a la paradeta que van muntar al passeig de la Florida durant el mercat

ambulant dels dijous. L’activitat també ha comptat amb la complicitat de les famílies dels infants.
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La Justícia avala la modificació 
del POUM de la Garriga

LA GARRIGA4El Tribunal Su-
perior de Justícia de Catalunya
ha avalat la modificació del Pla
d’Ordenació Urbanística Muni-
cipal (POUM) de la Garriga que
l’Ajuntament va aprovar l’any
2009 per als terrenys que ocupa
l’empresa Tamayo i que repre-
sentava un augment de l’edifi-
cabilitat, passant del 3% al 30%.

Aquesta modificació supo-

sava per a l’empresa fer com-
patible les seves activitats amb
el projecte de la planta de co-
generació d’energia elèctrica
amb biomassa forestal. 

La sentència desestima el
contenciós administratiu que
havien presentat conjuntament
l’Ajuntament de les Franqueses
i la Plataforma Antiincinera-
dora del Congost.

El capellà del centre penitenciari
de Quatre Camins,  Joan D’Ar-
quer, deixarà el bisbat de Te-
rrassa a partir de setembre.
Després passarà a exercir com a
capellà d’alguna parròquia del
bisbat de Girona.

El mateix D’Arquer ha reco-
negut que ha demanat el trasllat
molest per la manca de suport
per part de Càritas Terrassa a
donar continuïtat al pis d’ex-
presos i presos en règim obert
que hi havia al barri de la To-
rreta i que, com va explicar Lí-
nia Vallès, va haver de tancar el
passat mes de febrer per manca
de finançament.

El substitut de D’Arquer serà
Josep Ferrero, rector de Sant Ce-
loni. També s’han nomenat dos
nous capellans que s’encarre-
garan de la pastoral a la presó de
Quatre Camins. Són Albert Agib
Hanna i Emmanuel Pujol. El

primer està vinculat a una pa-
rròquia de la ciutat de Terrassa
i el segon es traslladarà al Vallès
Oriental per fer d’administrador
parroquial de Gualba, la Batllò-
ria i Vallgorguina. El bisbe de
Terrassa, Josep Àngel Saiz Me-
neses, concedirà a D’Arquer un
permís d’absència, que li per-
metrà exercir fora d’aquest bis-
bat. Joan D’Arquer té previst in-

corporar-se d’aquí a un any a la
pastoral del Centre Penitencia-
ri Puig de les Basses, a Figueres,
un tema que ja ha parlat amb el
bisbe de Girona, Francesc Par-
do, exrector de Sant Esteve de
Granollers.

D’Arquer feia 15 anys que es-
tava vinculat a la presó de Qua-
tre Camins, els sis darrers ges-
tionant el pis de la Torreta.

Una imatge d’arxiu del pis de presos de la Roca. Foto: Arxiu

D’Arquer canvia de bisbat per 
la polèmica amb el pis de presos

Cànoves i Samalús | L’Ajuntament retira la bandera espanyola 
El govern de Cànoves i Samalús ha retirat la bandera espanyola que onejava a l’exterior de l’Ajuntament.

Les altres tres banderes (la del municipi, la catalana i l’europea) segueixen penjades. Amb aquesta 
acció, Josep Cuch (NIU) compleix amb una de les peticions que li va fer ERC per donar-li el seu 

suport al Ple d’investidura. La retirada de la bandera ha provocat les queixes d’alguns veïns.  

Redacció
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Vallromanes aposta per
una escola bressol econòmica
VALLROMANES4El municipi
té una quota d’escola bressol
més baixa que la mitjana de la
comarca i de la demarcació de
Barcelona. Així doncs, durant
aquest curs, les famílies amb in-
fants a l’escola bressol han pa-
gat una quota de 137 euros
mensuals. 

Des del 2012, l’Ajuntament
té congelades les quotes de l’Es-
cola bressol. Mentrestant, la
quota mensual mitjana a la co-
marca ha pujat 0,44 euros (dels

181,61 euros en el curs 2013-
2014 als 182,05 euros en el curs
2014-2015). La quota mensual
mitjana a la demarcació de Bar-
celona ha incrementat 0,45 eu-
ros (dels 160,25 euros en el
curs 2013-2014 als 160,70 euros
en el curs 2014-2015). La quo-
ta mensual mitjana als munici-
pis d’entre 2.000 i 3.000 habi-
tants ha augmentat 0,61 euros
(dels 152,93 euros en el curs
2013-2014 als 153,54 euros en el
curs 2014-2015).
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La feina de despatxos ha donat els
seus fruits i la plantilla de l’EC
Granollers ja està tancada. La in-
corporació del davanter Carlos
Esteban, que arriba de la Peña
San Pedro de Terrassa, comple-
ta la llista de 23 homes amb els
quals Albert Garcia afrontarà el
retorn a Tercera Divisió una dè-
cada després. Els granollerins
tornaran a la feina dilluns i co-
mençaran a preparar una tem-
porada molt exigent.

PRETEMPORADA DEFINIDA
Només sis dies després del primer
entrenament, els vallesans ja
afrontaran el primer test. Serà
diumenge 26, quan el Grano-
llers rebrà la visita del juvenil del
CF Badalona. No és l’únic partit
previst contra un equip d’aques-

ta categoria, ja que només tres
dies després es jugarà el segon
amistós contra el Girona FC. El
següent test de preparació serà
contra el CE Farners, el dia 1 d’a-
gost, que serà el darrer matx
abans de la principal prova de la
pretemporada, el Torneig dels
Històrics. Europa i Badalona són

els rivals dels homes d’Albert
Garcia. Aquesta copa es jugarà el
4 d’agost i, si els vallesans es
classifiquen, jugaran la fase final
el cap de setmana del 8 i 9 d’agost.
Sant Pol, Girona B, UE Tona i CF
Abadessenc seran els darrers
oponents abans de l’inici de lliga,
que serà el 22 o el 23 d’agost.

Carlos Esteban, la darrera incorporació del club. Foto: ECG

L’EC Granollers tanca la 
plantilla i torna a la feina dilluns
» Albert Garcia comptarà amb 23 homes pel retorn a Tercera Divisió
» El Torneig dels Històrics serà la principal prova de la pretemporada

El Yamalube Folch s’imposa a
les 24 Hores de motociclisme

MONTMELÓ4L’equip reusenc
Yamalube Folch Endurance va
ser el gran triomfador de les 24
Hores de Catalunya de motoci-
clisme que es van disputar el pas-
sat cap de setmana al Circuit de
Montmeló. L’escuderia va acon-
seguir la victòria (amb un grup de
pilots format per Arturo Tizón,
Pedro Luis Vallcaneras, Antonio
José Alarcos i Alejandro Martí-
nez) i també la tercera posició (de
la mà d’Andreu Esteve, Óscar

Manuel Amado, Albert Santa-
maria i Alejandro Rubio). El se-
gon calaix del podi el va ocupar
l’Honda Endurance Racing, una
escuderia que també participa al
mundial de resistència.

Els tarragonins aconsegueixen
sumar la novena victòria al seu
palmarès de la prova, a més d’es-
tablir un nou rècord de 751 voltes
al traçat, en una jornada en la qual
el Circuit va mostrar un gran as-
pecte amb 15.000 aficionats.

Mariona Ortiz visita el campus
d’estiu del CB Granollers

GRANOLLERS4La setmana pas-
sada, en el marc de les activitats
programades en la celebració
Granollers, Ciutat del Bàsquet
2015, la base calellenca Mariona
Ortiz va visitar el campus d’estiu
del CB Granollers.

Ortiz va compartir tot un
matí amb els nois i noies que es-
tan participant al campus i va
compartir amb tots ells alguns
secrets i consells que només els
jugadors professionals conei-

xen. La maresmenca va fer d’en-
trenadora dels participants.

Actualment, Ortiz juga al
Perfumerías Avenida de Sala-
manca, un dels equips més po-
tents de la Lliga Femenina de
bàsquet amb el qual ha guanyat
dues Copes de la Reina, i la prò-
xima temporada disputarà l’Eu-
rolliga. A més, Ortiz és una ha-
bitual de les convocatòries de les
categories inferiors de la selec-
ció espanyola.

Santa Perpètua | El municipi es mulla contra l’esclerosi
Les piscines municipals van tornar a respondre. El passat diumenge es va 

tornar a celebrar una jornada de Mulla’t contra l’esclerosi múltiple, una 
diada festiva pensada per lluitar contra aquesta malaltia. A més, es va batre el

rècord de persones llençant-se a l’aigua al mateix temps, que ara és de 465.

Pau Arriaga
GRANOLLERS

L’equip celebra la victòria al podi. Foto: Circuit

Joaquim Rodríguez es corona
al cim de Plateau de Beille

PARETS4Dimecres va dir que no
recordava acabar una etapa “tan
buit”, però ahir Joaquim Rodrí-
guez va treure forces del no res, va
desafiar la pedregada que queia
a Plateau de Beille i es va impo-
sar a l’etapa reina del Tour de
França. 

És la segona victòria del ci-
clista de Parets en l’actual edició
de la ronda francesa i la tercera
victòria en la seva carrera. A més,
aquest triomf va arribar tot just
cinc anys després de la primera
victòria del vallesà a la prova ci-
clista més prestigiosa de l’any.

El Purito s’ha refet a la pri-
mera oportunitat després de la
caiguda que va patir a l’etapa del
Tourmalet, i que el situava a més
de 20 minuts del líder de la ge-
neral, el britànic Chris Froome, i
ara és 15è a menys de 14 minuts. 

UN ANY MÉS A KATUSHA
A més, l’equip Katusha allargarà
el seu vincle contractual amb el
vallesà. El mateix Rodríguez va
assegurar, després de l’etapa del
Tourmalet, que té un acord per
seguir un any més a l’equip i que
només falta signar el contracte. 
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AGENDA SETMANAL
DEMÀ 18 DE JULIOL
10:00 Fira de l’oci i la cultura. Mostra en la qual

els assistents podran trobar tot tipus de lli-
bres i còmics actuals i de col·leccionista.  / Pla-
ça de Folch i Torres (la del Patufet).

AVUI 17 DE JULIOL
18:30 Bibliojardí: Bombolles gegants. Taller per

aprendre a fer bombolles gegants. Activitat
dirigida a infants de totes les edats. Places li-
mitades. / Biblioteca Can Mulà.

FINS AL 28 DE JULIOL
19:30 El cos es mou. Aquest taller proposa mo-

bilitzar el cos a partir de diferents tècniques
i disciplines que ens permetin assolir un es-
tat d’obertura de la percepció, la consciencia
i l’energia. El taller té un preu de 50 euros. /
CRA’P.

AVUI 17 DE JULIOL
21:00 Un sopar d’Òpera! Projecció de la cèlebre

i coneguda òpera Carmen de G. Bizet, que ex-
plica la història de gelosia d’un home cap a la
gitana Carmen. En acabar l’obra se servirà un
sopar fred per a tots els assistents.  / Sala Bas-
sat-Cooperativa.

DIUMENGE 19 DE JULIOL
11:00 Inauguració dels horts socials Can Jornet.

Els horts socials són un programa impulsat per
l’Ajuntament amb l’objectiu d’ajudar les per-
sones jubilades i/o aturades del municipi en
la seva economia domèstica, amb la creació
d’un espai verd per al cultiu de verdures i hor-
talisses de consum propi. / Horts socials de Can
Jornet.

DEMÀ 18 DE JULIOL
20:00X Festival de guitarra. Aquest any, l’espectacle

vol ser un homenatge a les guitarres clàssiques,
flamenques i elèctriques. Organitzat per La Unió
Musical La Flamenca. / Centre Cultural i Juve-
nil Can Pelegrí.

DILLUNS 20 DE JULIOL
19:00 Pilates a l’aire lliure. Veus de Dona orga-

nitza una sessió de Pilates oberta a tothom.
L'activitat vol ser una introducció a aquesta
tècnica d'exercici i relaxació.  / Plaça de la Sar-
dana.

AVUI 17 DE JULIOL
19:00 Sant Fost Espectacle infantil. El Grup Am-

bäukatunàbia representarà l’espectacle infantil
Campi qui pugui. En acabar s’oferirà una xo-
colatada per als assistents.  / Mas Llombart
(zona font Better).

GRANOLLERS LA LLAGOSTA COMARCAPARETSMOLLET

Comèdia d’aventures animades per or-
dinador i produïda pels estats Units,
que relata la història d’una minifigu-
ra Lego ordinària que té com a missió
salvar l’univers Lego d’un malvat tirà.
/ Can Pelegrí.

La Lego pel·lícula
Avui 17 de juliol a les 18:00

En aquest taller els assistents apren-
dran diferents receptes senzilles per co-
mençar a familiaritzar-te amb els fo-
gons: receptes tradicionals, multicul-
turals, saludables i amb aliments fà-
cils de manipular. / Centre Cívic L’Era.

Cuinetes

Dj. 23 de juliol a les 18:30

Pel·lícula sobre la història d’una famí-
lia burgesa amb quatre filles que es ca-
sen amb fill d’immigrants de diferents
ètnies. La projecció de la pel·lícula es tro-
ba emmarcada en el Cicle Cinema
Freshhh! / Parc de Torras Villà.

Dios mío ¿pero qué te 
hemos hecho?

Dm. 21 de juliol a les 20:30

MARTORELLES. Projecció de la pel·lí-
cula d’animació Big Hero 6 en la qual
el protagonista i els seus amics es veuen
embolicats en una conspiració que té
lloc als carrers de San Fransokio. Gra-
tuït.  / Plaça el·líptica.

Big Hero 6
Avui 17 de juliol a les 22:00
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